
Ewa Hupalo
Radna

Rady Miasta Wloctawek

Wfocfawek . 26.O8.2024 r

Pan

lkrysztof l(ukucki
Plezydent Miasta Wlochwka

INTERPEIAOA

Zwracam siq do Pana Prerydenta w imieniu mieszkartc6w Miasta Wlocfawek o moiliwo3i

stworzenia pnej$cia dla pieszych na urysokoici ostatniej bramy wejiciowej na cmentarz przy ul.

Chopi na ( na przeciwko restauracii podkowa).

W bliskiej odleglo6ci po drugiej stronie znajduje siq prrystanek autobusowy, przez co bardzo czesto

dochodzi do niebezpiecznych sytuacji, gdzie mieszkarlcy pnechodzq, przebiega jq pnez jezdniq,

nara2ajqc swoje zdrowie i iycie.

OczywiScie w niedalekiej odlegbici r6wniei znajdujq siq pzeficia dla pieszych z Swiattami, jednak dla

os6b starszych jest to dodatkowe utrudnienie, bo muszq pnej36 spory kawalek, nadkladajqc drogi.

Do interpelacji dotqczam dokumentacje zdjqciowq.

Z powa2aniem,

..ltttere.
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